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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva,  
ktoré sa konalo dňa 14.12.2021 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 08.12.2021. Uskutočnilo sa 

v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. s vyčlenením priestoru 

pre verejnosť o 16,40 hod. 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

2.   Martin Rybár   -   starosta obce 
3.   Mgr. Eva Belicová    -   prednosta obecného úradu  
4.   Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór obce 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš 
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert   
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský - ospravedlnený 
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert    - ospravedlnený 

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 
 

1.  Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OZ 
5. Správa z vykonaných kontrol 
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2022  
7. Návrh VZN č. ... /2021, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019  o 

výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení školského stravovania 

8. Návrh VZN č. ..... /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 4/2020  o určení 
výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa v materskej škole, žiaka v 
školskom zariadení a potenciálneho stravníka v zariadeniach školského stravovania 

9. VZN č. ..... 2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2_2016  o nakladaní s 
komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

10. VZN č. ..../2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

11. Návrh Dodatku č. 1 k Štatútu obce Sučany a návrh Dodatku Č. 1 K Smernici na 
zabezpečenie postupu vybavovania sťažností a  petícií 

12. Informácia o zmene organizačnej štruktúry od 1.3.2021  
13. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na nehnuteľný 

majetok obce 
14. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (Výzva na podporu 

dobudovania základnej technickej infraštruktúry v prostredí s MRK, rekonštrukcia strechy 
Domu Ďurka Langsfelda v rámci výzvy Obnov si svoj dom, rekonštrukcia chodníkov a 
cesty, rekonštrukcia RKD, MOPS, opatrovateľská služba, KC, ihrisko z dotácie MPSVaR 
SR, výzva z Environmentálneho fondu, Výzva na predkladanie žiadostí o finančný 
príspevok v rámci projektu “EURÁ z EURA“ - projekt dobudovania amatérskej futbalovej 
infraštruktúry, Dotácia na podporu rozvoja sociálnych služieb a dotácia na podporu 
vykonávania opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately ai.) 

15. Upustenia od vymáhania pohľadávok 
16. Dotácie z rozpočtu obce 
17. Výročná správa obce Sučany za konsolidovaný celok za rok 2021 so Správou audítora 
18. Návrh rozpočtu obce Sučany a ZŠ SNP Sučany na roky 2022_2023_2024 spolu s 

programovým rozpočtom  
19. Zmena rozpočtu obce na rok 2021 
20. Správy z komisií OZ 
21. Informácia o udelení ceny starostu obce 
22. Rôzne 
23. Interpelácie 
24. Záver 
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Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, 
Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, doc. 
Ing. Vladimír Bulej, PhD.). Ospravedlnil neúčasť Ing. Mariána Dianovského, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH. a JUDr. Miroslav Miert sa dostavia v priebehu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na web-
stránke obce, úradnej tabuli a v miestnom rozhlase.  Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v čase 
pandémie vírusu COVID-19 za dodržania opatrení hlavného hygienika a Úradu vlády (dezinfekcia, 
použitie respirátorov, dodržanie odstupu). 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí JUDr. Mgr. Peter Belica, p. Ľubomír Kyselica. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení JUDr. Mgr. Peter Belica, p. Ľubomír 
Kyselica: 
Za: 5 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, 
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (JUDr. Mgr. Peter Belica, p. Ľubomír Kyselica) 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice v zložení: Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela 
Pecková: 
Za: 5 (MUDr. Richard Koyš, Ľubomír Kyselica,  Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela Pecková) 
 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta požiadal o schválenie doručeného programu rokovania obecného zastupiteľstva. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia 
obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
Za: 7 ( MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. 
Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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p. starosta sa opýtal, či má niekto návrhy na doplnenie, príp. na zmenu programu. Nakoľko neboli 
vznesené žiadne pripomienky, uzatvoril diskusiu a pokračoval v rokovaní podľa schváleného 
programu. 
 
Správa o plnení uznesení 
 
p. prednostka informovala, že na základe uznesenia obecného zastupiteľstva č. 140/2021 bol 
podaný rozpor voči spoločnosti SOAR na zaplatenie 76 740 € s úrokom z omeškania. Odpor na 
úhradu zmluvnej pokuty Ing. Stanovskému na sumu 763 tis. € zatiaľ nebol podaný, nakoľko bol 
doručený minulý týždeň.  
Čo sa týka zámeru odpredaja pozemku Ing. Adamovi Vojtekovi a manž., zámer odpredaja bol 
schválený, kúpna zmluva je uzatvorená, avšak v bode 13 bude prerokovaná žiadosť o zníženie 
kúpnej ceny. 
Čo sa uz. 143/2021 týkajúceho sa pozemkov na ul. Gen. Svobodu, uznesenie je čiastočne splnené, 
bude predložené na schválenie uznesenie o odpredaji troch pozemkov.  
Uznesenie č. 147/2021 je splnené, žiadosť na stavebné úpravy soc. zariadení a spoločenskej sály 
RKD bola podaná. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Miroslav Miert.  
 
p. prednostka informovala, že uznesenie obecného zastupiteľstva č. 150/2021 je splnené, žiadosť 
o NFP na náučný chodník „Po stopách dávnej minulosti“ bola podaná. Bude schvaľované uznesenie 
s konkrétnymi sumami podľa rozpočtu. 
Uznesenie č. 152/2021 týkajúce sa dohody o splátkach D. Facunovej, E. Cickovej, rozhodnutia boli 
vydané. 
Ponuka na odpredaj majetku v priemyselnej zóne ŽSR, uznesenie bolo splnené, ŽSR sa doposiaľ  
neozvala s odpoveďou. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
II. berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
Za: 8 ( MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr.  
Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správa z vykonaných kontrol 
 
Hlavný kontrolór predložil správu o výsledku vykonaných kontrol na základe plánu kontrol. Boli 
vykonané dve kontroly: Kontrola bežných príjmov, položka 212 003, nedaňové príjmy z 
prenajatých budov, priestorov a objektov v roku 2020 a Kontrola bežných príjmov, položka 121: 
daň z nehnuteľnosti v roku 2020, ul. Fučíkova, Hurbanova. 
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Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správu hlavného kontrolóra o výsledku vykonanej kontroly  
Správu č. 9/2021 z Kontroly bežných príjmov, položka 212 003, nedaňové príjmy z prenajatých 
budov, priestorov a objektov v roku 2020 
Správu č. 10/2021 z Kontroly bežných príjmov, položka 121: daň z nehnuteľnosti v roku 2020, ul. 
Fučíková, Hurbanová 
II. berie na vedomie 
Správu hlavného kontrolóra o výsledku vykonanej kontroly  
Správu č. 9/2021 z Kontroly bežných príjmov, položka 212 003, nedaňové príjmy z prenajatých 
budov, priestorov a objektov v roku 2020 
Správu č. 10/2021 z Kontroly bežných príjmov, položka 121: daň z nehnuteľnosti v roku 2020, ul. 
Fučíková, Hurbanová 
Za: 8 ( MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr.  
Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2022 
 
Hlavný kontrolór informoval, že návrh plánu kontrolnej činnosti bol doručený v materiáloch na 
rokovanie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2022  

II. schvaľuje  
Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2022 
Za: 8 ( MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr.  
Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh VZN č. ... /2021, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019  o 
výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení školského stravovania 
 
p. starosta informoval, že návrh uvedeného Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený 
a prerokovaný v komisiách. 
 
JUDr. Miroslav Miert povedal, že ekonomická komisia odporúča uvedený návrh VZN schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo I. prerokovalo 
Návrh VZN č. 9 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019  o výške 
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príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 
činnosť školského klubu a v zariadení školského stravovania s pripomienkou na zmenu sumy 
olovrantu na 0,26 Eur 
II. sa uznieslo na  
VZN č. 9 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019  o výške 
príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 
činnosť školského klubu a v zariadení školského stravovania s pripomienkou na zmenu sumy 
olovrantu na 0,26 Eur 
Za: 8 ( MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr.  
Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
 
25. Návrh VZN č. ..... /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 4/2020  o určení 
výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa v materskej škole, žiaka v 
školskom zariadení a potenciálneho stravníka v zariadeniach školského stravovania 
 
p. starosta uviedol, že bola potrebná úprava VZN v zmysle novej vyhlášky. 
 
Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia odporúča uvedený návrh VZN schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh VZN č. 10 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 4/2020  o určení výšky 
finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa v materskej škole, žiaka v školskom 
zariadení a potenciálneho stravníka v zariadeniach školského stravovania s pripomienkou na 
vypustenie posledného riadku prílohy k VZN „žiak CVČ na území obce“ 
II. sa uznieslo na  
VZN č. 10 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 4/2020  o určení výšky finančných 
prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa v materskej škole, žiaka v školskom zariadení a 
potenciálneho stravníka v zariadeniach školského stravovania s pripomienkou na vypustenie 
posledného riadku prílohy k VZN „žiak CVČ na území obce“ 
Za: 8 ( MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr.  
Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
 
VZN č. ..... 2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2016  o nakladaní s 
komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 
 
p. starosta informoval, že obecný úrad obdržal pripomienku Základnej organizácie Slovenského 
zväzu záhradkárov Biele Brehy dňa 7.12.2021, ktorí nesúhlasia so znením v ustanovení § 7 ods. 6  – 
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výškou poplatku 11 € na vlastníka chaty, chalupy, záhrady, záhradnej chaty a v lokalitách 
Sučianskej doliny a Biele brehy. S daným znením nesúhlasia, navrhujú jeho zrušenie, úpravu alebo 
doplnenie v nasledujúcom znení: „Obec určuje paušálny ročný poplatok vo výške 11 € na vlastníka 
chaty, chalupy, záhradnej chaty v lokalitách Sučianska dolina a Biele brehy okrem vlastníkov chaty, 
chalupy, záhradnej chaty, ktorí majú poplatkovú povinnosť ako občania s trvalým alebo 
prechodným pobytom v obci Sučany.“ 
 
Diskusia: do diskusie sa prihlásil zástupca, predseda organizácie záhradkárov, p. Matuška. Za jeho 
vystúpenie hlasovali všetci 8 prítomní poslanci (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, 
Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. 
Miroslav Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
 
p. starosta uviedol, že žiadajú upraviť a doplniť ustanovenie v časti VII § 19 ods. 2 písm. a) sa 
dopĺňa papier, lepenka, biologický rozložiteľný odpad zo záhrad a parkov.  
Po b) ustanovenie časti VII § 19 – Prevádzkovanie zberného dvora sa dopĺňa sa ods. 4 v znení „Na 
zberný dvor môžu priniesť zmesový komunálny odpad fyzické osoby z neobývaných chát, chalúp, 
záhradných   z lokalít, kde nie je možné zabezpečiť vývoz zmesového komunálneho odpadu 120 l 
za mesiac vlastník nehnuteľnosti. 
 
p. Matuška uviedol, že s poplatkom vo výške 11 € nemôžu súhlasiť, nakoľko chaty využívajú na 
víkend. Zberný dvor cez víkend nie je otvorený. Tým, ktorí nemajú trvalý pobyt v obci, odpad 
nechceli zobrať. Jedná sa o 130 chát.  
 
p. starosta sa opýtal, ako doteraz zabezpečovali vývoz odpadu. 
 
p. Matuška odpovedal, že obyvatelia Sučian vyvážali odpad na zberný dvor.  
 
p. starosta sa opýtal, či by súhlasili s pristavením veľkoobjemového kontajnera na jar a v jesennom 
období po dohode so záhradkármi s tým, že danú likvidáciu odpadu by organizácia uhradila na 
základe refakturácie. 
 
p. Matuška odpovedal, že ak majú záhradkári platiť 11 € poplatok, tak by to malo byť v rámci toho. 
Napr. objednávky na jesenný vývoz je na celú obec 1 260 €. Pri úhrade 130 x 11 € je jesenný vývoz 
zaplatený. 
 
p. starosta sa opýtal, či navrhujú ponechať možnosť doviezť odpad na zberný dvor a kontajnery na 
jarnú a jesennú očistu by boli v rámci poplatku. 
 
Diskusia: p. prednostka, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč 
 
p. prednostka uviedla, že toto VZN je neoddeliteľne spojené s nasledujúcim VZN o miestnom 
poplatku za komunálne odpady. Pripomienkou je, aby sa zamedzilo dvojitému spoplatkovaniu u 
občanov s trvalým pobytom v obci a majiteľov chát. Vyhovením tejto pripomienke by sa muselo 
riešiť poplatkovanie veľkokapacitných kontajnerov.  
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V prípade ponechania 11 € paušálneho poplatku, tak obyvateľ na Hrabinách má inú výšku poplatku. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že obec si musí uvedomiť, že bez ohľadu na výšku paušálneho 
poplatku, je potrebné sa pohybovať v reguliach zákona. Novela VZN musí byť v súlade s vyšším 
predpisom. Opýtal sa, či v prípade, ak by bola pripomienka ZO SZZ prijatá, táto či by bola v súlade 
s vyšším predpisom.  
Nie je to otázka ekonomická, no je potrebné brať do úvahy, aby obec nešla úpravou do rozporu s 
vyšším predpisom.  
 
Mgr. Róbert Kováč uviedol, že občan obce platí ďaleko viac. Je možné pristúpiť k úprave 
otváracích hodín zberného dvora.  
 
p. starosta uviedol, že s týmto by nesúhlasil, nedeľa je pokojná pre všetkých. Záhradkári by zberný 
dvor i tak v nedeľu nevyužili. Je to nadštandardná požiadavka. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia sa týmto zaoberala. Mgr. Žuchová ako člen 
ekonomickej komisie predniesla pripomienku k návrhu VZN.  Ako komisia nedospeli k 
jednoznačnému stanovisku. Skôr je to na riešenie ďalšej komisie životného prostredia. Záver 
ekonomickej komisie bol taký, že navrhuje rozšíriť možnosť uloženia stavebného odpadu, 
biologicky rozložiteľného odpadu a ďalších zložiek odpadu podľa možností zberného dvora pre 
vlastníkov nehnuteľností nemajú trvalý pobyt v obci. 
V prípade, že občania využívajú viaceré nehnuteľnosti v obci a zároveň majú trvalý pobyt v inej 
nehnuteľnosti, bude poplatok vyrubený iba v prípade jednej nehnuteľnosti. Uviedol, že je otázne, či 
je nutné otváranie zberného dvora v nedeľu, keď vlastníkmi chát sú prevažne Sučanci.  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila p. Dianovská, za jej vystúpenie hlasovali všetci 
9 prítomní poslanci (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela 
Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing. 
Vladimír Bulej, PhD., MUDr. Iveta Trnovská, MPH.) 
 
p. Dianovská uviedla, že prišla ako majiteľka chaty v chatovej oblasti Jarolím. Ak má platiť vývoz 
smetí, bola by rada, keby tam bol umiestnený kontajner vzhľadom k problémom s medveďmi. 
Uviedla, že majiteľ, ktorý vedľajšiu chatu so 16 lôžkami prenajíma, môže si požiadať o zníženie 
poplatku o 50 %. Ona odpad separuje. 
 
p. starosta povedal, že v chatovej oblasti vývoz odpadu nie je zabezpečený.  
 
p. Dianovská povedala, že majitelia chát majú poplatok platiť a vývoz nie je zabezpečený.  
 
p. starosta sa opýtal, aká bola spravodlivosť doteraz. Je potrebné nájsť spoločné riešenie.  
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 p. Dianovská uviedla, že vlastníci, ktorí nie sú obyvateľmi obce, by mali poplatok platiť a mať 
možnosť vyviezť odpad na zberný dvor.  
 
p. starosta odpovedal, že je možnosť otvorenia zberného dvora aj na diaľku. Je otázne, koľko takých 
prípadov bude, ktorí túto možnosť využijú. Doteraz to nebolo riešené ani spoplatnené. Je potrebné 
nájsť kompromis a zabezpečiť funkčnosť zberu odpadu a dohodnúť sa.  
 
p. Dianovská uviedla, že kontajner sa ani osady Jarolím netýka. 
 
p. starosta uviedol, že je ideálne, keď je záhradkárska osada oplotená. Poplatok je príjmom rozpočtu 
obce, no povinnosťou je zabezpečiť služby. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že § 7 ods. 3 zák. č. 582/2004 Z.z. uvádza, že zdvojené úhrady sa 
nevzťahujú na obce, kde je zavedený množstevný zber.  
 
p. prednostka uviedla, že zákon hovorí, že ak má osoba trvalý pobyt aj užíva nehnuteľnosť, tak v 
prípade paušálneho poplatku platí poplatok iba raz, no v prípade množstevného zberu toto neplatí. 
Bolo to prediskutované, lebo ideme na nový typ množstevného zberu. Nemali by sme sa 
odchyľovať, mohli by sme osloviť ZMOS a Ministerstvo financií, že v prípade takýchto variácií 
máme pre obec stanovený množstevný zber a pre záhradkárske oblasti paušál. Tieto variácie 
jednotlivých poplatníkov predložiť Ministerstvu financií a ZMOS-u, nech nám poskytnú 
usmernenie ohľadom poplatkovania v otázke či občania s trvalým pobytom a vlastniaci v obci chatu 
majú platiť dvakrát.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že jedna vec je poplatok, druhá vec technická realizácia. 
Problematický je prístup, zvery sa dostanú aj do uzamknutých kontajnerov. Rozdiel je, keď niekto 
využíva chatu trikrát v roku, alebo keď prenajíma chatu so 16 lôžkami.  
 
p. prednostka povedala, že poplatok je potrebné určiť na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
Variácie, či bude otvorený zberný dvor, je možné riešiť v priebehu roka. 
 
p. starosta povedal, že poplatok nie je možné vyberať duplicitne. Kontajner je možné po dohode 
pristaviť a po naplnení sa vyvezie.  
 
p. Dianovská povedala, že v chatovej oblasti Jarolím taká potreba nebude.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica navrhol poplatok vo výške 11€ vypustiť z dôvodu duplicity.  
 
p. Matuška uviedol, že ak má byť VZN schválené a technické veci sa budú riešiť počas roka, 
požiadal o prizvanie na zasadnutie komisie.  
 
p. starosta uzatvoril diskusiu. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
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I. prerokovalo 
Návrh VZN č. 11/ 2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2016  o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce s pripomienkou o rozšírenie možnosti uložiť 
stavebný odpad, biologicky rozložiteľný zelený odpad a ďalšie zložky podľa možností zberného dvora aj pre 
vlastníkov nehnuteľností v obci, ktorí v obci nemajú trvalý pobyt 
Za: 0 
Proti: 0 
Zdržal sa: 9 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
 
p. prednostka upozornila, že v návrhu bolo rozšírenie o prijímanie odpadu na zberný dvor pre 
chatárov a čierne skládky.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica skonštatoval, že nakoľko žltý dovetok nebol prijatý, o návrhu VZN bez 
pripomienok sa bude rozhodovať.  
 
p. starosta povedal, že sa bude hlasovať o predloženom návrhu VZN. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh VZN č. 11/ 2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2016  o nakladaní s 
komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce  
II. uznieslo na  
VZN č. 11/ 2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2016  o nakladaní s 
komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 
Za: 9 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír  
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
  
p. starosta otvoril diskusiu k predloženému návrhu VZN. 
 
Hlavný kontrolór poukázal na nezrovnalosť v umožnení vystúpenia verejnosti na rokovaní 
obecného zastupiteľstva. 
 
p. starosta odpovedal, že dal priestor poslancom, predsedovi organizácie, čo poslanci odhlasovali. 
Odsúhlasili i vystúpenie p. Dianovskej. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že rokovací poriadok na takúto situáciu nepamätá, túto 
situáciu je možné zapracovať do rokovacieho poriadku.  
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p. starosta sa prítomným ospravedlnil, že umožnil vystúpenie prítomného p. Matušku.  
 
VZN č. ..../2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
 
Diskusia: Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
Mgr. Róbert Kováč uviedol, že komisia životného prostredia súhlasí s predloženým návrhom VZN, 
odporúča ho schváliť tak, ako bol predložený.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že obec zavádza množstevný zber, vychytávajú sa nedostatky, 
zavádzajú úľavy u novonarodených detí, týka sa to aj 11 € zdvojeného poplatku.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh VZN č. 12/2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom poplatku 
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  
II. uznieslo na  
VZN č. 12/2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
Za: 8 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Mgr. Gabriela  
Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ľubomír Kyselica) 
 
Návrh Dodatku č. 1 k Štatútu obce Sučany a návrh Dodatku č. 1 K Smernici na zabezpečenie 
postupu vybavovania sťažností a  petícií 
 
p. starosta informoval, že z hľadiska občanov dochádza k mylnej predstave, že daný referent do 
sťažností vstupuje. Na návrh hlavného kontrolóra predkladá obecný úrad návrh zmeny. 
V štatúte obce sa mení v bode 12) nasledujúca veta „Hlavný kontrolór bude vybavovať sťažnosti“. 
Ostatné body tohto článku sa ďalej prečíslujú. 
V článku 19 sa Štatút sa mení nasledovne „Hlavný kontrolór môže nahliadať do dokladov ako aj do 
iných dokumentov v rozsahu kontrolnej činnosti podľa § 19 ods. 7 a ods. 12 tohto Štatútu“. 
Taktiež bude potrebné zmeniť Smernicu na zabezpečenie postupu vybavovania sťažností a petícií – 
bod 6 sa zmení nasledovne: „Sťažnosti vybavuje hlavný kontrolór“.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh Dodatku č. 1 k Štatútu obce Sučany a návrh Dodatku č. 1 k Smernici na zabezpečenie 
postupu vybavovania sťažností a petícií 
II. schvaľuje 
Dodatku č. 1 k Štatútu obce Sučany  
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III. berie na vedomie 
Dodatok č. 1 k Smernici na zabezpečenie postupu vybavovania sťažností a petícií 
Za: 9 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír  
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav  
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Informácia o zmene organizačnej štruktúry od 1.3.2021  
 
p. starosta informoval, že od 22.11.2021 sa organizačná štruktúra mení nasledovne: dopĺňa sa o 
referenta na vymáhanie pohľadávok. Referent bude spadať pod prednostku. Do budúcna bude riešiť 
odpady, do budúcna sa urobí presun kompetencií a právomocí iných referentov.  
 
Diskusia: MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč. 
 
Mgr. Iveta Trnovská sa opýtala, či sa jedná o plný úväzok, na čo p. prednostka odpovedala, že áno. 
Opýtala sa aj na dve miesta koordinátorov verejno-prospešných služieb. 
 
Mgr. Kováč povedal, že chcel opýtať to isté, nakoľko verejno-prospešné práce momentálne nie sú, 
či teda títo zamestnanci musia byť na plný úväzok. Opýtal sa, čo je náplňou práce týchto 
zamestnancov, keď majú koordinovať VPP a VPP nie je a p.  Zelníková už nepracuje. 
Dodal, že odporučili člena DHZ.  
 
p. starosta informoval o jednotlivých pozíciách organizačnej štruktúry a o skutočnosti, že títo 
zamestnanci nielen riadia VPP ale aj vykonávajú prácu.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Informáciu o zmene organizačnej štruktúry od 22.11.2021  
II. berie na vedomie 
Informáciu o zmene organizačnej štruktúry od 22.11.2021 
Za: 9 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 

Kyselica,  
Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert,  
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na nehnuteľný 
majetok obce 
 
Predzáhradky na ul. Generála Svobodu 
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p. starosta predložil na schválenie zámer a spôsob predaja nehnuteľného majetku – predzáhradok na 
ul. Generála Svobodu. Zámer bol zverejnený, ozvali sa traja majitelia nehnuteľností – Ing. Jozef 
Záborský a manž. Mgr. Michaela Záborská, Jozef Bače a Ľubica Bačová, a Ing. Bohuslav Šlichtík a 
Tatiana Šlichtíková. Uvedení žiadatelia majú záujem o odkúpenie pozemkov (predzáhradiek) v cene 
10 €/m2. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia odporúča uvedený zámer 
schváliť. 
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia odporúča prijať uznesenie. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Zámer predať nehnuteľný majetok obce v. k.ú. Sučany (predzahrádky na ul. Gen. Svobodu): parc. č. 
KN-C 1516/336, o výmere 68m2, parc. č. KN-C 1516/337, o výmere 71m2, parc. č. KN-C 
1516/338, o výmere 69m2 
II. schvaľuje 
spôsob predaja nehnuteľného majetku obce v. k.ú. Sučany (predzahrádky na ul. Gen. Svobodu): 
parc. č. KN-C  1516/336, o výmere 68m2, parc. č. KN-C 1516/337, o výmere 71m2, parc. č. KN-C 
1516/338, o výmere 69m2, a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 8 písm. e) 
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
III. schvaľuje  
zámer predaja nehnuteľného majetku  obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to pozemkov 
v k.ú. Sučany: 

a) parc. č. KN-C 1516/336, o výmere 68m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, v súčasnosti 
nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 1516/81, zapísanom na liste vlastníctva číslo 1881 
Okresného úradu Martin  
 do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1):  
Ing. Jozef Záborský a Mgr. Michaela Záborská, r. Ďaďová, Dražkovce 136 
za cenu 10,- Eur/m2, tj za 680,- Eur.  

b) parc. č. KN-C 1516/337, o výmere 71m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, v súčasnosti 
nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 1516/81, zapísanom na liste vlastníctva číslo 1881 
Okresného úradu Martin  
do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1):  
Jozef Bače a Ľubica Bačová, r. Bellová, Gen. Svobodu 1124/19, Sučany 

  za cenu 10,- Eur/m2, tj za 710,- Eur. 
c) parc. č. KN-C 1516/338, o výmere 69m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, 
v súčasnosti   nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 1516/81, zapísanom na liste 
vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin  
do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1):  
Ing. Bohuslav Šlichtík a Tatiana Šlichtíková, r. Blahušiaková, Gen. Svobodu 1155/21, 
Sučany za cenu 10,- Eur/m2, tj za 690,- Eur. 
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Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá pre 
neho využitie ani do budúcna, kupujúci sú vlastníci okolitých pozemkov napr. KNC 1516/44, 
1516/45, 1516/47. 
IV. schvaľuje  
predaj nehnuteľného majetku  obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 8 
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to pozemkov v k.ú. 
Sučany: 

a) parc. č. KN-C 1516/336, o výmere 68m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, v 
súčasnosti nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 1516/81, zapísanom na liste vlastníctva 
číslo 1881 Okresného úradu Martin  
do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1):  
Ing. Jozef Záborský a Mgr. Michaela Záborská, r. Ďaďová, Dražkovce 136 
za cenu 10,- Eur/m2, tj za 680,- Eur.  
b) parc. č. KN-C 1516/337, o výmere 71m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, v 
súčasnosti nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 1516/81, zapísanom na liste vlastníctva 
číslo 1881 Okresného úradu Martin  
do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1):  
Jozef Bače a Ľubica Bačová, r. Bellová, Gen. Svobodu 1124/19, Sučany 
za cenu 10,- Eur/m2, tj za 710,- Eur. 
c) parc. č. KN-C 1516/338, o výmere 69m2, druh pozemku: zast.pl., k.ú. Sučany, v 
súčasnosti nezapísaný na LV, vyčlenený z pozemku 1516/81, zapísanom na liste vlastníctva 
číslo 1881 Okresného úradu Martin  
do bezpodielového spoluvlastníctva manželov (výška spoluvlastníckeho podielu 1/1):  
Ing. Bohuslav Šlichtík a Tatiana Šlichtíková, r. Blahušiaková, Gen. Svobodu 1155/21, 
Sučany 
za cenu 10,- Eur/m2, tj za 690,- Eur. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá pre 
neho využitie ani do budúcna, kupujúci sú vlastníci okolitých pozemkov napr. KNC 1516/44, 
1516/45, 1516/47. 
Za: 9 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 

Kyselica,  
Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert,  
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zámer výpožičky nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa – Tenisový 
areál Prefa 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
zámer vypožičať nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to tenisového 
areálu na sídlisku Prefa Sučany v rozsahu:  
-  dva antukové tenisové kurty a dve priľahlé unimobunky na časti parcely KN-C 2100/81 k.ú. 
Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin  
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pre Športový klub pri tenisových kurtoch obce Sučany, IČO 50268911. 
II. schvaľuje  
výpožičku nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 9 
písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to tenisového 
areálu na sídlisku Prefa Sučany v rozsahu:  
-  dva antukové tenisové kurty a dve priľahlé unimobunky na časti parcely KN-C 2100/81 k.ú. 
Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin  
pre Športový klub pri tenisových kurtoch obce Sučany, IČO 50268911, na dobu 5 rokov s právom 
na predĺženie výpožičky o 5r. za podmienok: 
- riadnej starostlivosti a funkčného ihriska 
- požičiavania ihriska občanom obce podľa podmienok zmluvy 
- investovanie/údržba predmetu výpožičky za sumu v minimálnej výške sumy obdržanej 
tenisovým klubom za požičiavanie ihriskaz dôvodu hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ 
je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci Sučany. 
Nepoužívané, spustnuté, trávou a burinou zarastené kurty, dali členovia Športového klubu do 
poriadku a už niekoľko rokov sa o športový areál starajú a zveľaďujú ho. 
Za: 9 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Opakovaná žiadosť p. Vlasty Dibdiakovej o predĺženie nájmu pozemku 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia sa uvedenou žiadosťou zaoberala, 
navrhli do uvedeného priestoru premiestniť pamätník Aničky Ulickej, komisia trvá na svojom 
pôvodnom stanovisku, nepredĺžení nájomnej zmluvy. 
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia neodporúča predĺženie nájomnej 
zmluvy. V uvedenom priestore odporúča osadenie lavičiek, umiestnenie zelene, premiestnenie 
pamätníka Aničky Ulickej. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje opakovanú žiadosť pani Vlasty Dibdiakovej o predĺženie nájmu časti pozemku CKN 
606, katastrálneho územia Sučany, podľa nájomnej zmluvy uzatvorenej dňa 31. 01. 2012 (za 
účelom umiestnenia predajného stánku) 
Za: 0  
Proti: 8 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela  
Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD.) 
Zdržal sa: 1 (p. Ľubomír Kyselica) 
Žiadosť nebola schválená. 
 
Žiadosť p. Petra Bellu o odkúpenie časti priľahlého pozemku 
 
p. starosta informoval o doručenej žiadosti p. Petra Bellu o odkúpenie časti pozemku. 
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Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia sa uvedenou žiadosťou zaoberala. 
Vzhľadom na priľahlosť k škôlke a rozvojové aktivity 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia neodporúča žiadosti vyhovieť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje žiadosť Petra Bellu o odkúpenie časti pozemku pri jedálni MŠ, pozemku KN 940/9 k.ú. 
Sučany, ktorý je priľahlý k jeho nehnuteľnosti a nachádza sa na ňom aj jeho vodomerná šachta.  
Za: 0 
Proti: 9 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie nebolo schválené. 
 
Žiadosť p. Adama Vojteka o zníženie kúpnej ceny 
 
p. starosta informoval, že p. Adam Vojtek s manželkou podpísali kúpnu zmluvu, následne zavolali, 
že nesúhlasia s kúpnou cenou. Následne p. Vojtek podal žiadosť o zníženie kúpnej ceny z 15 € na 10 
€.  
 
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia odporúča rešpektovať prijaté 
uznesenie so stanovenou kúpnou cenou 10 €/m2.  
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že zmluva bola podpísaná, zverejnená, teda je platná a účinná. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že má k uvedenému rovnaký postoj.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje žiadosť p. Adama a Anny Vojtekovcov o zníženie kúpnej ceny za parcelu 1516/250, k.ú. 
Sučany z 15,- Eur/m2 na 10,- Eur/m2 
Za: 0 
Proti: 9 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH. , MUDr. Richard Koyš, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie nebolo schválené. 
 
p. prednostka uviedla, že v prípade neuhradenia kúpnej ceny je možné túto vymáhať alebo odstúpiť 
od zmluvy.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že možné spustiť vkladové konanie a následne vymáhať kúpnu 
cenu. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila p. Rozsohová s požiadavkou riešenia 
nedokončených prác pri pokládke optickej siete v úseku 15 m na ul. Kožuchovej, kde je diera, hrozí 
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úraz detí, vznik škody na majetku.  
 
p. starosta odpovedal, že má spísaný súpis nedokončených prác na stavbe optickej siete. Uviedol, že 
spoločnosť Slovak Telekom zrušila zmluvu s dodávateľom, nová firma urobila betónový podklad, 
majú to zaasfaltovať, no nestihli to počas vhodných poveternostných podmienok. Chceli to robiť 
teraz, no dal príkaz na zastavenie prác. 
 
p. Rozsohová požiadala o stanovenie približného termínu realizácie prác.  
 
p. starosta odpovedal, že práce bude realizovať Slovak Telekom, sám bude dozerať na výkon prác. 
Asfaltovanie budú to robiť v čase, ktorý bude teplotne vyhovujúci. Opýtal sa, či bude momentálne 
postačovať násyp štrkového lôžka do doby, kým sa to nebude dať dokončiť. Dodal, že najviac ho 
mrzí ul. 29. augusta, ktorá sa začala robiť prvá a ostala nedokončená.  
 
p. Kyselica sa opýtal, ako je postavené znenie zmluvy s Vojtekovcami.  
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že je možné postupovať podľa návrhu JUDr. Mgr. Petra Belicu, no je 
možné to riešiť aj odstúpením od zmluvy. Po podpísaní kúpnej zmluvy má obec nárok na kúpnu 
cenu, no jednoduchšie je od zmluvy odstúpiť a trvať na cene 15 €/m2. Dodal, že nevidí dôvod 
znižovania kúpnej ceny. Zaplatením kúpnej ceny trikrát zhodnotia svoj majetok.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že obec má právo, no nie povinnosť odstúpiť od kúpnej zmluvy. 
Obecné zastupiteľstvo by malo trvať na kúpnej cene. Zmluva je podpísaná, zverejnená, účinná. Je 
vymožiteľná. V praxi by dal zmluvu zavkladovať a vymáhať peniaze za kúpnu cenu.  
 
Žiadosť p. Piroha o úhradu nákladov na úhradu vypracovania geometrického plánu a 
správneho poplatku 
 
p. starosta uviedol, že žiada, aby obec uhradila geometrický plán a správne poplatky. 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia odporúča postupovať podľa podmienok 
stanovených uznesením obecného zastupiteľstva zo dňa 26.10.2021. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje žiadosť p. Piroha o úhradu nákladov obcou (vypracovanie geometrického plánu a 
správny poplatok za katastrálne konanie) za predaj predaja časti pozemku parc. č. KN-C 1516/18 na 
ul. Ing. Kožucha: 
Za: 1 (MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 7 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. Gabriela 
Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
Uznesenie nebolo schválené. 
 
Žiadosť p. Pánika o zmenu kúpnej ceny za odpredaný pozemok 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
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schvaľuje 
Žiadosť p. Pánika o zmenu kúpnej ceny za časť parcely 1516/85, k.ú. Sučany z 10,- Eur/m2 na pre 
neho akceptovateľnú cenu. 
Za: 0  
Proti: 6 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Mgr. Veronika 
Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Richard Koyš, Mgr. Gabriela Pecková) 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
Uznesenie nebolo schválené. 
 
Žiadosť p. Koškárovej, p. Skaličanovej, p. Rozsoha, p. Piroha 
 
p. starosta naniesol žiadosť p. Koškárovej, p. Skaličanovej, p. Pánika, p. Bellu, p. Kočalku, p. 
Langu, p. Turancovej, p. Rozsohu, p. Záborskej, p. Piroha o započítanie kúpnej ceny za 
starostlivosť o verejnú zeleň. 
 
p. Kyselica uviedol, že nie je možné robiť úľavy, občania budú musieť pochopiť nastavené 
podmienky.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že obec ponúka riešenie, čo by iný vlastník neurobil.  
 
p. starosta povedal, že obec nenútila občanov odkupovať pozemky. Ponúkla na odpredaj 26 
pozemkov na základe revízie. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje žiadosť p. Koškárovej, Skaličanovej, p. Pánika, p. Bellu, p. Kočalku, p. Langu, p. 
Turancovej, p. Rozsohu, p. Záborskej, p. Piroha o započítanie kúpnej ceny 10,- Eur/m2 za časti 
parcely 1516/85, k.ú. Sučany s cenou práce za starostlivosť o verejnú zeleň, ktorá sa nachádza na 
týchto pozemkoch. 
Za: 1 (MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 7 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Mgr. Gabriela 
Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert) 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 

Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (Výzva na podporu 
dobudovania základnej technickej infraštruktúry v prostredí s MRK, rekonštrukcia strechy 
Domu Ďurka Langsfelda v rámci výzvy Obnov si svoj dom, rekonštrukcia chodníkov a cesty, 
rekonštrukcia RKD, MOPS, opatrovateľská služba, KC, ihrisko z dotácie MPSVaR SR, výzva 
z Environmentálneho fondu, Výzva na predkladanie žiadostí o finančný príspevok v rámci 
projektu “EURÁ z EURA“ - projekt dobudovania amatérskej futbalovej infraštruktúry, 
Dotácia na podporu rozvoja sociálnych služieb a dotácia na podporu vykonávania opatrení 
sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately ai.) 
 
p. starosta informoval o realizovaných projektoch: výmena zámkovej dlažby, asfalto-betónový kryt 
na ul. Dukelských hrdinov, rozšírenie parkovacích miest na ul. Hviezdoslavovej. 
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Ulica Stará hradská z dôvodu poveternostných podmienok tento rok zrealizovaná nebude. 
Čo sa týka nedorobkov, Slovak Telekom musí dokončiť ulicu 29. augusta. Ostane 164 m2 pri p. 
Makovníkovej a 64 m2 pri Jednote. Momentálne sú nevyhovujúce poveternostné podmienky, keď 
sa zmení počasie, dôjde k realizácii prác.  
Ďalej informoval o doručenom rozhodnutí o schválení dotácie na projekt „Miestnej občianskej 
poriadkovej služby“ (MOPS) z ministerstva. Jedná sa o nenávratný finančný príspevok v sume 
64.154 €, spoluúčasť obce predstavuje 3 376 €. Do projektu musia byť zapojení rómski 
spoluobčania. Prostriedky budú obci refundované.  
Ďalej p. starosta informoval o projekte „Opatrovateľská služba“.  
Informoval o výzve Ministerstva vnútra na podporu dobudovania základnej technickej 
infraštruktúry v prostredí Marginalizovanej rómskej komunity na opravu ciest, mostných telies. 
Navrhol zrekonštruovať povrch ulíc Stará hradská, Fučíkova, Hurbanova, Hviezdoslavova. Je 
potrebné dokumentovať, kadiaľ chodí rómska komunita, aby obec dostala body. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že komisia verejného poriadku zámer prerokovala, doporučuje 
zapojiť sa do výzvy.  
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia odporúča sa do výzvy zapojiť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt „Rekonštrukcia miestnych 
komunikácií“ vo výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného príspevku 
na podporu dobudovania základnej technickej infraštruktúry kód výzvy- OPLZ-PO6-SC611-2021-2 
na Ministerstvo vnútra SR 

- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel medzi 
celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, vrátane 
prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu, v prípade, že 
takáto situácia bude relevantná, v maximálnej  výške do 5.000,- Eur 

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
 „Rekonštrukcia miestnych komunikácií“ vo výške minimálne 5% celkových oprávnených 
 výdavkov projektu, tj v maximálnej  výške do 15.000, - Eur 
II. schvaľuje 
Podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt „Rekonštrukcia miestnych 
komunikácií“ vo výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného príspevku 
na podporu dobudovania základnej technickej infraštruktúry kód výzvy- OPLZ-PO6-SC611-2021-2 
na Ministerstvo vnútra SR 
- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel medzi 
celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, vrátane prípadných 
neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu, v prípade, že takáto situácia 
bude relevantná, v maximálnej  výške do 5.000,- Eur 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
-  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
„Rekonštrukcia miestnych komunikácií“ vo výške minimálne 5% celkových oprávnených výdavkov 
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projektu, tj v maximálnej  výške do 15.000, - Eur 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
Projekt „Obnov si svoj dom“ 
 
p. starosta informoval o možnosti zapojenia sa do výzvy „Obnov si svoj dom“ vyhlásenej 
Ministerstvom kultúry so zámerom rekonštrukcie Domu Ďurka Langsfelda. 
 
Mgr. Róbert Kováč skonštatoval, že komisia životného prostredia prerokovala zámer podania 
žiadosti o dotáciu. S podaním žiadosti súhlasí, nakoľko krov budovy je v havarijnom stave. 
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická i stavebná komisia doporučuje zapojiť sa do 
výzvy. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt „Obnova národnej kultúrnej 
pamiatky – Rodný dom J. Langsfelda_Sučany – výmena dreveného krovu a strešnej krytiny“ 
z dotačného systému Ministerstva kultúry SR z podpory projektov obnovy a reštaurovania 
národných kultúrnych pamiatok zapísaných v Ústrednom zozname pamiatkového fondu SR 
s názvom Obnovme si svoj dom 
-zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel medzi 
celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, vrátane prípadných 
neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu, v prípade, že takáto situácia 
bude relevantná, v maximálnej  výške do 14.000,- Eur 

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
-  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu „„Obnova 
národnej kultúrnej pamiatky – Rodný dom J. Langsfelda_Sučany – výmena dreveného krovu a 
strešnej krytiny“ vo výške minimálne 5% celkových oprávnených výdavkov projektu, tj v 
maximálnej  výške do 10.000, - Eur 
II. schvaľuje 
Podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt „Obnova národnej kultúrnej 
pamiatky – Rodný dom J. Langsfelda_Sučany – výmena dreveného krovu a strešnej krytiny“ z 
dotačného systému Ministerstva kultúry SR z podpory projektov obnovy a reštaurovania národných 
kultúrnych pamiatok zapísaných v Ústrednom zozname pamiatkového fondu SR s názvom 
Obnovme si svoj dom 
- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel medzi 
celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, vrátane prípadných 
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neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu, v prípade, že takáto situácia 
bude relevantná, v maximálnej  výške do 14.000,- Eur 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
-  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu „„Obnova 
národnej kultúrnej pamiatky – Rodný dom J. Langsfelda_Sučany – výmena dreveného krovu a 
strešnej krytiny“ vo výške minimálne 5% celkových oprávnených výdavkov projektu, tj v 
maximálnej  výške do 10.000, - Eur 

Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
Náučný chodník „Po stopách dávnej minulosti“ 
 
p. starosta informoval o zámere predloženia žiadosti o NFP  v spolupráci s obcou Jasenná so 
spoluúčasťou obce. 

I. prerokovalo 
-  predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie malého projektu “Náučný chodník – spoločne po 
stopách dávnej minulosti”;  
- zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  
- zabezpečenie finančných prostriedkov na financovanie malého projektu; tj. vo výške 26.491,56 
EUR; (celkový rozpočet malého projektu)  
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého projektu ve 
výške rozdielu celkových výdavkov malého projektu a poskytnutého NFP súlade s podmienkami 
poskytnutia pomoci, tj. vo výške 1.324,59 EUR.  
II. schvaľuje 
- predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie malého projektu “Náučný chodník – spoločne po 
stopách dávnej minulosti”;  
- zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  
- zabezpečenie finančných prostriedkov na financovanie malého projektu; tj. vo výške 26.491,56 
EUR; (celkový rozpočet malého projektu)  
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého 
projektu ve výške rozdielu celkových výdavkov malého projektu a poskytnutého NFP súlade s 
podmienkami poskytnutia pomoci, tj. vo výške 1.324,59 EUR. 

Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
p. starosta informoval, že prebieha „Rekonštrukcia sociálnych zariadení“ v Robotníckom kultúrnom 
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dome. Zbúrali sa priečky,vytvoria sa oddelené toalety pre pánov, dámy.  
Ďalšia výzva je na Robotnícky kultúrny dom. 
Na Envirofond boli podané dva projekty „Stavebný úrad – zateplenie“ a „Tepelné čerpadlo – Klub 
dôchodcov“, neboli však úspešné.  
Na ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny bol podaný projekt na detské ihrisko Hrabiny, nebol 
úspešný. 
Obec získala z Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny 37.500 € na detské ihrisko za obecným 
úradom. Peniaze sú, bude prebiehať obstarávanie prvkov z agátového dreva. Plánujú sa osadiť dva 
altánky, kolotoč, loď, pieskovisko, hniezdo, 19 m dráha. Je snaha, aby sa to stihlo zrealizovať do 
1.5.2022. 
 
p. prednostka dodala, že náklady sa budú refundovať. Obec to financuje, následne sa to preplatí. 
Obec sa zaväzuje, že má na to, že to vybuduje.  
 
Žiadosť o dotáciu z Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny na opatrovateľskú službu 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že dotovaný osobný automobil by bolo možné využívať ako 
sociálny taxík na prevoz do zariadenia.  
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia odporúča zapojiť sa do výzvy. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 
Predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie z MPSVaR na kúpu osobného motorového vozidla na 
podporu poskytovania opatrovateľskej služby vo výške 9.000,- Eur 
II. schvaľuje 
- Predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie z MPSVaR na kúpu osobného motorového vozidla na 
podporu poskytovania opatrovateľskej služby vo výške 9.000,- Eur 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého projektu ve 
výške rozdielu celkových výdavkov kúpy vozidla a poskytnutej dotácie, tj. vo výške 3.000,- EUR. 

Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 

Výzva na predkladanie žiadostí o finančný príspevok v rámci projektu “EURÁ z EURA“ - 
projekt dobudovania amatérskej futbalovej infraštruktúry 
 
p. starosta uviedol, že spoluúčasť obce je 40 %. 
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že na zasadnutí kultúrnej komisie boli prítomní zástupcovia futbalového 
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oddielu p. Čabuda a p. Špirko. Z financií projektu by sa zo Slovenského futbalového zväzu 
zrealizovala dostavba kontajnerových šatní, II. etapa so spoluúčasťou 25 %. Je možné získať 10-50 
tis. €. Chceli by zrealizovať menšiu šatňu o rozmeroch 6x2,5 m a viacúčelovú miestnosť o 
rozmeroch 6 x 4,8 m. Dali spracovať orientačnú cenovú ponuku, ktorá zahŕňala montáž, dovoz, 
základovú dosku, ponuka predstavovala celkom 25 tis. €. 
 
p. starosta dodal, že futbalisti by chceli k jestvujúcim šatniam pristaviť šatne pre mladší dorast. 
Žiadosť si podá Futbalový oddiel, peniaze sú vyčlenené v položke rozpočtu na rok 2022 vo výške 
10 tis. € na výstavbu šatní pri Kolkárni.  
 
Mgr. Kováč skonštatoval, že bytová komisia uvedenú problematiku neprerokovala, ale so zámerom 
súhlasí. 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že stavebná i ekonomická komisia navrhujú uvedený zámer schváliť 
a vyčleniť v rozpočte sumu 10 tis. €.  
 
p. starosta uviedol, že by bolo vhodné zvážiť oprášenie projektu na rekonštrukciu stavby a 
zateplenie kolkárne, zlepšila by sa energetická náročnosť budovy.  
 
Slnečné Hrabiny  
 
p. starosta informoval, že Ing. Korčeková opätovne podávala projekt na detské preliezky. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (výzva na podporu dobudovania 
základnej technickej infraštruktúry v prostredí s MRK, rekonštrukcia strechy Domu Ďurka 
Langsfelda v rámci výzvy Obnov si svoj dom, rekonštrukcia chodníkov a cesty, rekonštrukcia 
RKD, MOPS, opatrovateľská služba, KC, ihrisko z dotácie MPSVaR SR, výzva z 
Environmentálneho fondu, Výzva na predkladanie žiadostí o finančný príspevok v rámci projektu 
“EURÁ z EURA“ - projekt dobudovania amatérskej futbalovej infraštruktúry, Dotácia na podporu 
rozvoja sociálnych služieb a dotácia na podporu vykonávania opatrení sociálnoprávnej ochrany detí 
a sociálnej kurately, ihrisko z dotácie MPSVaR SR / Hrabiny/, Dotácia na triedený zber 
komunálnych odpadov z Operačného programu Kvalita životného prostredia ai.) 
II. berie na vedomie 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (výzva na podporu dobudovania 
základnej technickej infraštruktúry v prostredí s MRK, rekonštrukcia strechy Domu Ďurka 
Langsfelda v rámci výzvy Obnov si svoj dom, rekonštrukcia chodníkov a cesty, rekonštrukcia 
RKD, MOPS, opatrovateľská služba, KC, ihrisko z dotácie MPSVaR SR, výzva z 
Environmentálneho fondu, Výzva na predkladanie žiadostí o finančný príspevok v rámci projektu 
“EURÁ z EURA“ - projekt dobudovania amatérskej futbalovej infraštruktúry, Dotácia na podporu 
rozvoja sociálnych služieb a dotácia na podporu vykonávania opatrení sociálnoprávnej ochrany detí 
a sociálnej kurately, ihrisko z dotácie MPSVaR SR / Hrabiny/, Dotácia na triedený zber 
komunálnych odpadov z Operačného programu Kvalita životného prostredia ai. 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
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Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 

Upustenia od vymáhania pohľadávok 
 
p. starosta uviedol, že p. Moricovi bola udelená pokuta za stavbu bez stavebného povolenia. 
Požiadal o uzatvorenie dohody o splátkach pokuty vo výške 4.000 € po 500 € mesačne. Prvá splátka 
bola už zaplatená.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť p. Petra Mórica o uzatvorenie dohody o splátkach dlžnej sumy pokuty za postavenie stavby 
bez stavebného povolenia vo výške 4.000,- Eur so splátkou 500,- Eur/mesiac 
II. schvaľuje  
dočasné upustenie od vymáhania pohľadávky a uzatvorenie dohody o splátkach dlžnej sumy pokuty 
za postavenie stavby bez stavebného povolenia vo výške 4.000,- Eur so splátkou 500,- Eur/mesiac 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
p. starosta predložil žiadosť p. Petra Baláža o odpustenie uloženej pokuty vo výške 250 € za to, že 
vyviezol drobný stavebný odpad na plochu nového cintorína a vytvoril tak čiernu skládku. Komisia 
životného prostredia neodporúča odpustenie uloženej pokuty, nakoľko nie je dôvod na jej 
odpustenie. Ekonomická komisia taktiež nesúhlasila s jej odpustením, nakoľko bola udelená za 
priestupok.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje  
žiadosť p. Petra Baláža o odpustenie uloženej pokuty vo výške 250,- eur za to, že vyviezol drobný 
stavebný odpad na plochu nového cintorína a vytvoril tak čiernu skládku: 
Za: 0  
Proti: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert)  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
Uznesenie nebolo prijaté. 
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Dotácie z rozpočtu obce 
 
p. starosta informoval o žiadosti Rímsko-katolíckej cirkvi, farnosť Sučany, ktorou žiadajú 
schválenie zmeny účelu použitia finančných prostriedkov. 
 
JUDr. Miert skonštatoval, že ekonomická komisia odporúča schváliť zmenu účelu poskytnutej 
dotácie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi farnosť Sučany o zmenu účelu poskytnutej dotácie: na rozšírenie 
účelu o 2 ks AKU nožnice na živý plot. 
II. schvaľuje 
autoremedúru uznesenia č. 91/2021 na znenie: 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi farnosť Sučany z rozpočtu obce 
Sučany o dotáciu z rozpočtu obce vo výške 3 023,00 EUR na pokrytie nákladov na nákup traktora 
MFT, krovinorezu a 2 ks AKU nožnice na živý plot, ktoré by slúžili na úpravu areálu farnosti, a na 
zabezpečenie Farského dňa 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 

 
Výročná správa obce Sučany za konsolidovaný celok za rok 2021 so Správou audítora 
 
Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Výročnú správa obce Sučany za konsolidovaný celok za rok 2020 so Správou audítora ku 
konsolidovanej účtovnej závierke 
II. berie na vedomie 
Výročnú správa obce Sučany za konsolidovaný celok za rok 2020 so Správou audítora ku 
konsolidovanej účtovnej závierke 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
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Návrh rozpočtu obce Sučany a ZŠ SNP Sučany na roky 2022_2023_2024 spolu s 
programovým rozpočtom  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica sa opýtal na príjmy z ostatných finančných operácií. 
 
p. prednostka uviedla, že v rezervnom fonde z minulého roka ostalo z 590 tis. €, pre budúci rok 47 
800 €.  Je tam narozpočtovaná vratka komunitného centra, Sagacita a chodníky.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica sa opýtal, prečo je to v položke príjmy a nie výdavky. 
 
p. prednostka odpovedala, že sú to odložené príjmy na účte bokom. Z rezervného fondu sa uhradili 
výdavky na súdny spor spol. Sagacita, chodníky. Sú tam prostriedky na rekonštrukciu chodníkov, 
rozšírenie parkoviska, chodníky ul. Hviezdoslavova, chodníky ul. Ď. Langsfelda. 
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že do rezervného fondu išlo vždy 160 – 200 tis. €. 
 
p. prednostka povedala, že výsledok hospodárenia bol 190 tis. € za rok 2019. Prebytok 
hospodárenia za r. 2020 vo výške 300 tis. €, z toho sa čerpalo na výdavky. 
 
Hlavný kontrolór skonštatoval, že vypracoval stanovisko, predložený návrh rozpočtu odporúča 
obecnému zastupiteľstvu schváliť. Viacročný rozpočet odporúča vziať na vedomie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a § 10 
zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších 
predpisov 
I. prerokovalo 
Návrh rozpočtu obce na roky 2022 – 2024 a Návrh Programového rozpočtu obce Sučany na roky 
2022 – 2024 
II. berie na vedomie 
a) návrh rozpočtu na roky 2023 a 2024 
b) odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2022– 2024 
III. schvaľuje 
Rozpočet obce na roky 2022 a Programový rozpočet obce Sučany na rok 2022 
Za: 7 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert 
 
Zmena rozpočtu obce na rok 2021 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia súhlasí s uvedeným návrhom. 
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Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh zmeny rozpočtu na r. 2021 
II. schvaľuje 
zmenu rozpočtu na r. 2021  
Bežné výdavky: 
Príspevok na stravu   V 642014 10.1.2  41 +        600,00 
Príspevok pri narodení dieťaťa V 642026 10.1.2  41 -         500,00 
Príspevok do DDP   V 627  10.1.2  41 -         100,00 
Interiérové vybavenie   V 633001 01.1.1  41 -      1 000,00 
Všeobecný materiál   V 633006 01.1.1  41 +     1 000,00 
Servis, údržba, opravy OÚ  V 634002 01.1.1  41 -         500,00 
Servis, údržba, opravy – rozvoj obce V 634002 01.1.1  41 +     1 500,00 
Servis, údržba, opravy V 634002 04.5.1  41 -         300,00 
Servis, údržba, opravy - ver.zeleň V 634002 05.1.0  41 -         700,00 
Údržba výpočtovej techniky  V 635002 01.1.1  41 -         250,00 
Údržba prevádzkových strojov V 635004 01.1.1  41 +        250,00 
Exekučné služby   V 637005 01.1.1  41 -      1 000,00 
Audítorské služby   V 637005 01.1.1  41 +     1 000,00  
Výstrojové súčiastky   V 633005 03.2.0  41 -         100,00 
Všeobecný materiál   V 633006 03.2.0  41 +        100,00 
Všeobecný materiál – psy  V 633006 04.2.1  41 +        960,00 
Starostlivosť o psov   V 637005 04.2.1  41 -         860,00 
Všeobecný materiál lesy  V 633006 04.2.2  41 -         100,00 
Všeobecný materiál   V 633006 04.5.1  41 -         200,00 
Pohonné hmoty – zimná údržba V 634001 04.5.1  41 +        200,00 
El.energia živ.prostredie  V 632001 05.1.0  41 -         500,00 
Prevádzkové stroje zberný dvor V 633004 05.1.0  41 -      1 000,00 
Všeobecný materiál verejná zeleň V 633006 05.1.0  41 +        600,00 
Všeobecný materiál zberný dvor V 633006 05.1.0  41 -         500,00 
Pohonné hmoty – verejná zeleň V 634001 05.1.0  41 +     1 400,00 
Zberný dvor – údržba   V 635006 05.1.0  41 -      1 000,00 
Zber nebezpečného odpadu  V 637005 05.1.0  41 -      1 000,00 
Zber veľkoobjemového odpadu V 637005 05.1.0  41 -      4 300,00 
Likvidácia čiernych skládok  V 637005 05.1.0  41 -      1 300,00 
Zber kuchynského odpadu  V 637005 05.1.0  41 +     5 600,00 
Biologicky rozložiteľný odpad V 637005 05.1.0  41 +     2 000,00 
Ostatné služby živ.prostredie  V 637005 05.1.0  41 -         400,00 
El.energia verejné osvetlenie  V 632001 06.4.0  41 -      2 000,00 
Materiál verejné osvetlenie  V 633006 06.4.0  41 +     2 300,00 
Servis, údržba verejné osvetlenie V 634002 06.4.0  41 -         300,00 
Údržba verejné osvetlenie  V 635006 06.4.0  41 +        400,00 
Všeobecný materiál nájomné byty V 633006 06.6.0  41 -         300,00 
Starostlivosť o byty   V 635006 06.6.0  41 +        300,00 
Ostatné služby byty   V 637005 06.6.0  41 +     5 000,00 
Výpočtová technika   V 633002 01.1.1  41 -      2 000,00 
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Údržba RKD    V 635006 08.2.0  41 -     2 000,00 
Údržba Domu Ď.Langsfelda  V 635006 08.2.0  41 -     1 000,00 
Materiál športovci   V 633006 08.1.0  41 +        300,00 
Materiál viacúčelové ihrisko  V 633006 08.1.0  41 -         300,00 
Všeobecný materiál obecná knižnica V 633006 08.2.0  41 +        400,00 
Výdavky jarmok   V 633006 08.2.0  41 -      1 400,00 
Materiál kultúrne akcie  V 633006 08.2.0  41 +        200,00 
Kultúrne akcie    V 637004 08.2.0  41 -      4 000,00 
Sučianske zvesti, kalendáre  V 633009 08.3.0  41 +     6 000,00 
Údržba obecného rozhlasu  V 635005 08.3.0  41 -      1 200,00 
Školenia, semináre   V 637001 01.1.1  41 -      1 000,00 
Dohody DS    V 637027 08.4.0  41 +     1 000,00 
Všeobecný materiál MŠ  V 633006 09.1.1.1 41 +     1 700,00 
Knihy, časopisy MŠ   V 633009 09.1.1.1 41 +        300,00 
Údržba výpočtovej techniky MŠ V 635002 09.1.1.1 41 -         100,00 
Údržba prevádzkový strojov MŠ V 635004 09.1.1.1 41 +        100,00 
Údržba budov MŠ   V 635006 09.1.1.1 41 +        600,00 
Ostatné služby MŠ   V 637005 09.1.1.1 41 -         300,00 
Pranie, čistenie MŠ   V 637005 09.1.1.1 41 -         300,00 
Všeobecný materiál TP  V 633006 09.5.0  41 -      1 000,00 
Interiérové vybavenie KD  V 633001 10.2.0  41 -      1 000,00 
Softvér a licencie   V 633013 01.1.0  41 -         150,00 
Softvér a licencie ŠJ MŠ  V 633013 09.6.0.1 41 +        150,00 
Prevádzkové stroje KC  V 633004 10.7.0  41 +        400,00 
Údržba budovy KC   V 635006 10.7.0  41 -         400,00 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
Správy z komisií OZ 
 
Mgr. Veronika Ďaďová podala správu o činnosti kultúrnej komisie. V rokoch 2019 a 2020 nebolo 
možné zrealizovať uvítanie novonarodených detí do života kvôli pandémii. Tento mesiac by im mal 
byť do domácností doručený darček. Pre deti narodené v r. 2021 by malo byť uvítanie v mesiaci 
apríl. 
Taktiež nebolo možné zrealizovať stretnutie jubilantov za roky 2019 a 2020. Jedná sa celkom o 300 
občanov. Kultúrna komisia dospela k záveru, že v mesiacoch apríl-máj zrealizuje podujatie – 
blahoželanie, vyjadrenie úcty na otvorenom priestranstve. V máji 2022 by malo byť otvorené nové 
detské ihrisko.  
Komisia riešila doplnenie kultúrnych akcií. Dňa 19. 3. 2022 uplynie 35 rokov od nehody autobusu. 
Uvažuje sa s osadením pamätníka, 19 skál, na najväčšej z nich bude pamätná doska. 
Dňa 17.11.2021 sa nepodarilo zrealizovať besedu s p. Mikloškom, túto komisia navrhuje presunúť 
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na 25. marca.  
Ďalej informovala o zámere pokračovať v premietaní filmov na námestí budúci rok. Mal by byť 
vytvorený aj priestor kapelám z obce na námestí.  
Bolo by vhodné pripomenúť si aj osobnosti žijúce a pôsobiace v našej obci, Rudolfa Petráka, 
Augustína Doležala, Eugena Latišťana, Jána Konvita. 
Ďalej informovala, že nevyšiel projekt zateplenia stavebného úradu. Zaoberali sa muralom s 
námetom Schulzovej vily, príp. rodného domu Milana Hodžu, zvečniť neexistujúcu budovu takto. 
Komisia riešila návrhy na betónový plot pri futbalovom ihrisku. Na autobusovej zastávke Fatranská 
by mali byť zrealizované fotografie chát Vendovka a pod Meškalkou aj s históriou. 
Ďalej informovala, že boli zrealizované nové akcie aj počas protipandemických opatrení (divadelné 
predstavenie ochotníckeho divadla zo Žabokriek, Tekvicový deň a lampiónový pochod, otvorenie 
Náučného chodníka, Mikuláš.  
 
p. starosta doplnil, že spätná väzba občanov bola hodnotená pozitívne zo strany detí i občanov, 
poďakovanie bolo na námestí.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh plánu kultúrnych akcií na rok 2022 od komisie kultúry a športu a komisie sociálnej, 
zdravotnej a mládeže (doplnenie Dňa lekárov v októbri) 
II. Schvaľuje 
plán kultúrnych akcií na rok 2022 od komisie kultúry a športu a komisie sociálnej, zdravotnej 
a mládeže (doplnenie Dňa lekárov v októbri) nasledovne: 

Február:      
19.02. Ples                                                                 5 000,- 
26.02. Fašiangy v obci /masky JDS/                100,- 
1/2.3.  Pochovávanie basy RKD                           200,- 
 
Marec: 
06.03.  MDŽ (JDS)            300,-  
19.3.  Spomienka na nehodu autobusu 19.3.1987        100,-  
            25.3. Sviečková manifestácia (presun z 7.12.2021,  
            spomienka na 17. november – výstava UPN, Mikloško)  200,- 
28.03. Deň učiteľov                             200,-  
 
Apríl: 
18.04. Oslobodenie obce 75. výr.                     1 500,- 
30.04. Stavanie mája a jubilanti                               700,-  
Uvítanie detí (rok nar. 2021)           500,- 
 
Máj: 
8.5. Deň matiek                       700,- 
Divadlo pre MŠ a ZŠ                              1000,-  
 
Jún: 
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3.6.? /1.6/ MDD                 1 000,-  
Jubilanti 1. polrok                              600,-  
24.6. Výstup na Kriváň                                350,- 
25.6. Dni M. Hodžu                                                  7 500,- 
Senior paráda 
 
Júl: 
Športové víkendy 
Letné kino + koncerty                                              1 000,- 

              (doplnenie o koncerty miestnych kapiel, ktoré by mohli využiť na námestí postavené pódium       
              a vo vlastnej réžii zrealizovať cca 2 hodinový koncert, na ktorý by nadväzovala premietanie               
              letného kina) 

 
August: 
21.8. Anička Ulická + 1968                                              100,- 
29.8. SNP, beh v srdci SNP                                               700,-  
Športové víkendy 
Letné kino + koncerty 
Koncert rockových kapiel RKD          500,-  
 
September: 
 
Október: 
14-17.10. Ď. Langsfeld,  Fulnek družba                     1 000,- 
Mesiac úcty starším RKD ( SZZP )                                          300,- 
28.10. Tekvicový piatok                   100,- 
Lampiónový sprievod  
 
November:  
11.11. Deň vojnových veteránov 
Červené maky                                                   100,- 

17.11. Deň boja za slobodu a demokraciu           200,- 
 
December:    5.12.  XXVI. Sučiansky jarmok ľud.  
remesiel a Mikuláš                        7 500,- 
Vianočný koncert                                               1 000,- 
Jubilanti 2.polrok                                 600,- 

 
Neplánované akcie                                                               1 000,- 
                                                                                                       34 050,- 
Plán kultúrny akcií bude počas roka podliehať aktualizáciám podľa aktuálne platných 
protipandemických opatrení 
 
OSOBNOSTI – Výročia v 2022 (obec si ich bude pripomínať článkami v NSZ resp. na 
stránke obce a FB obce) 
Eugen Lazišťan – 8.3.2022 – 105 rokov od narodenia 
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Augustín Doležal - 23.3.2022 – 220 rokov od narodenia  
Ján Patrik – 19.6.2022 – 95 rokov od narodenia 
Rudolf Petrák – 11.3.2022 – 50 rokov od úmrtia  
   - 3.9.2022 – 105 rokov od narodenia  
Ján Konvit – 19.12.2022 – 100 rokov od narodenia 

Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
Mgr. Róbert Kováč informoval o činnosti komisie bytovej a životného prostredia. Komisia riešila 
návrh zvyšovania nájmu o 5 % v bytových domoch na ul. Tehelná, kde vznikajú deficity ohľadom 
budovy – výmena okien, rekonštrukcia, bude potrebné obmieňať mobiliár. 
Komisia riešila splátky platené dlžníkmi na ul. Partizánska, Pri Váhu, nájomníci sa snažia 
dodržiavať platobnú disciplínu. 
Komisia prerokovala doručené žiadosti o výrub drevín (p. Brna, na Hrabinách – komisia doporučuje 
výrub schváliť, žiadateľ zabezpečí spílenie a odvoz; Spoločenstvo vlastníkov bytov, ul. Podhradská 
3 - 5 žiada o výrub smrekov, komisia doporučuje výrub 1 smreka ako opodstatnený a žiadosť o 
výrub tují na cintoríne z dôvodu poškodzovania hrobových miest – komisia odporučila výrub 1 tuje) 
 
MUDr. Trnovská skonštatovala, že v obci dochádza k nárastu počtu seniorov a odberateľov obedov, 
je potrebné navýšenie príspevkov seniorom. Nevyčerpané príspevky pri narodení dieťaťa je 
potrebné presunúť na dávky v hmotnej núdzi.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  
predložené žiadosti o jednorazové dávky v hmotnej núdzi a o mimoriadne dávky: 
1.  Zdenko Žilka         – návrh 200,- €  
2.  Renáta Vaňková    - návrh 200,- € 
II. schvaľuje 
jednorazové dávky v hmotnej núdzi a o mimoriadne dávky: 
1.  Zdenko Žilka         – 200,- €  
2.  Renáta Vaňková    - 200,- € 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
MUDr. Trnovská uviedla, že komisia sa zaoberala zanedbávaním povinnej školskej dochádzky 
žiaka za mesiace september a október 2021. Vzhľadom k trvalému pobytu na Vrútkach sa toto 
riešilo v spolupráci s Mestským úradom Vrútky.  
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Komisia prerokovala otvorený list ZO SZZB Sučany v zastúpení p. Bellovou, ktorí žiadajú o 
vytvorenie denného stacionára. Komisia skonštatovala, že v momentálnej situácii toto nie je možné.  
Ďalej sa komisia zaoberala otázkou ocenenia bezpríspevkových darcov krvi. Opýtala sa, či sa idú 
vyhľadávať ďalší, alebo budú ocenení doposiaľ prihlásení ôsmi. 
 
p. starosta navrhol ocenenie prihlásených bezpríspevkových darcov krvi.  
 
MUDr. Trnovská uviedla, že obdržala sťažnosť p. Klimáčkovej na neprijatie dieťaťa do materskej 
školy vzhľadom na potravinové alergie. Má vyjadrenie imunológa, matka je ochotná variť dieťaťu 
vlastnú stravu.  
 
p. starosta požiadal o zaslanie podkladov, odkomunikuje záležitosť v Materskej škole a Školskej 
jedálni.  
Ďalej uviedol, že je predpoklad navýšenia nájomného v bytovom dome Tehelná o 5 %. Z týchto 
navýšených prostriedkov sa budú riešiť opravy bytového domu a nájomných bytov.  
 
p. Kyselica sa opýtal, či existuje prepočet na 1 m2. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že nájomné nie je možné porovnávať s bytovým domom Hradiská, nakoľko je 
to nová stavba.  
 
p. prednostka uviedla, že suma nájmu v bytových domoch na ul. Tehelná je 4 % z obstarávacej ceny 
bytového domu. Nájomné je dané nižšou obstarávacou cenou bytového domu.  
 
JUDr. Miroslav Miert informoval, že stavebná komisia riešila žiadosť Základnej školy o 
premiestnenie knižnice. Komisia odporúča osobnú obhliadku, výjazdové rokovanie a vyvolanie 
rokovania s vedením Základnej školy.  
Ďalej sa komisia zaoberala žiadosťou ZO SZZP o zriadenie denného stacionára, hľadajú sa voľné 
priestory a p. starosta informoval, že je v záujme VUC zriadiť denný stacionár. 
 
p. starosta odpovedal, že čo sa týka priestorov pre ZO SZZP, v Dome dobrého pastiera sú dve 
poschodia voľné. Je možné vstúpiť do rokovania. Je voľný Klub dôchodcov, presťahovala sa 
knižnica. V týchto priestoroch zriadiť stacionár bez kúrenia nie je riešením. Obec bude hľadať 
riešenie.  
 
p. Kyselica navrhol pouvažovať do budúcna so zriadením knižnice v priestoroch bývalej Slovenskej 
sporiteľne.  
 
MUDr. Trnovská uviedla, že denný stacionár by bolo možné zriadiť v posledných 4 miestnostiach 
so samostatným vchodom, chodbou a dvomi sociálnymi zariadeniami so sprchou v Dome dobrého 
pastiera. Nájomné by predstavovalo len cenu energií, aby boli priestory využité. 
 
p. starosta informoval o doručenej žiadosti ŽSR, táto sa nestihla prerokovať v komisiách. Žiadosť o 
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odpredaj pozemku ul. Jilemnického, Malý Diel bude prerokovaná v nasledujúcich komisiách a na 
zasadnutí obecného zastupiteľstva.  
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia neodporúča sa zaoberať zámerom 
Denného stacionára. Zaoberala sa žiadosťou o presun knižnice, platobnou disciplínou obecných 
nájomných bytov. Prejednala žiadosti s splátkové kalendáre: R. Cicko, N. Toráč, B. Toráčovál, V. 
Toráčová, A. Mäčková, F. Mäčko, F. Mäčko ml., E. Vargová, V. Vargová, N. Vargová, komisia 
odporúča žiadostiam o splátkový kalendár vyhovieť.  
Informoval, že hlavný kontrolór oboznámil prítomných s plánom kontrol na I. polrok 2022. 
Komisia sa zaoberala vydaným platobným rozkazom od Ing. Miroslava Stanovského a 
informáciami k súdnemu sporu so spoločnosťou SOAR. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica informoval, že komisia verejného poriadku prijala dve uznesenia. 
Zaoberala sa výzvou Ministerstva vnútra pre Marginalizovanú rómsku komunitu. Na zasadnutie 
boli prizvaní zástupcovia poriadkovej polície Martin k bezpečnostnej situácii v obci. Komisia 
verejného poriadku sa rozhodla byť aktívnejšia. Riešila podnety orgánov činných v trestnom 
konaní, zaoberala sa zanedbávaním povinnej školskej dochádzky, priestupkami z titulu objektívnej 
zodpovednosti.  
 
p. Kyselica skonštatoval, že riešenie oceňovania darcov krvi sa už ťahá dlho, je potrebné to 
vykonať. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. skonštatovala, že chceli oceniť bezpríspevkových darcov krvi na 
poslednom zasadnutí, no p. starosta čakal, že sa ich prihlási viac. 
 
p. starosta uviedol, že dávali informácie do Sučianskych zvestí, bola snaha získať informácie zo 
Slovenského červeného kríža, záležitosť sa uzatvorí na nasledujúcom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
Informácia o udelení ceny starostu obce 
 
p. starosta informoval, že v rámci Hodžových dní bola ocenená Ester Svrčková, ktorá získala 
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ocenenie starostu obce za víťaznú esej. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Informáciu starostu obce o udelení ceny starostu obce za víťaznú esej (Hodžove dni) p. Ester 
Svrčkovej, Baničova 3389/11, 010 15 Žilina spolu s finančným darom vo výške 100,- Eur. 
II. berie na vedomie 
Informáciu starostu obce o udelení ceny starostu obce za víťaznú esej (Hodžove dni) p. Ester 
Svrčkovej, Baničova 3389/11, 010 15 Žilina spolu s finančným darom vo výške 100,- Eur. 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
p. starosta informoval, že Okresný úrad Martin v zastúpení Ministerstva vnútra SR udelil Obci 
Sučany cenu Ministra vnútra v boji s koronavírusom. Túto cenu odovzdal MUDr. Richardovi 
Koyšovi za obetavú prácu. 
 
Rôzne 
 
p. starosta informoval, že Okresný súd v Martine zaslal obci platobný rozkaz v súdnom spore s Ing. 
Stanovským na 757 812,90 € a trovy konania. Ukladá uhradiť do 15 dní od doručenia platobného 
rozkazu uhradiť žalovanú sumu 757 812,90 € a trovy konania 37 806,67 € alebo v tej istej lehote 
podať odpor. Obec v zákonnej lehote podá odpor. 
 
p. starosta informoval, že o očkovaní proti COVID-19. Minulý mesiac bolo v Robotníckom 
kultúrnom dome zaočkovaných 81 občanov, na 21.12.2021 je prihlásených 140 občanov, z toho 5 
imobilných bolo mobilnou očkovacou jednotkou zaočkovaných dnes.  
Informoval o výberovom konaní na obsadenie pracovníka komunitného centra. Nakoľko neboli 
doručené žiadne prihlášky, pracovné miesto ostane neobsadené.  
 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica skonštatoval, že na platobný rozkaz je potrebné podať odpor. Opýtal sa na 
spor so spol. SOAR, úroky z omeškania predstavujú 70 tis. €, bol podaný odpor. 
Spor so spoločnosťou SOAR by mal byť uzatvorený do konca volebného obdobia. 
 
p. starosta predložil plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na r. 2022. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica požiadal o zmenu termínu zasadnutia obecného zastupiteľstva v októbri 
skôr na 18.10.2022, nakoľko 29.10.2022 budú župné  a komunálne voľby.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
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Návrh plánu činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2022 so zmenou termínu 
z 25.októbra na 18. októbra 
 
II. schvaľuje 
Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2022 so zmenou termínu z 25.októbra na 
18. októbra nasledovne: 
 
Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2022 
 
15. februára 2022,  utorok 15,00 hod.,  Robotnícky dom 
19. apríla 2022,  utorok 15,00 hod.,  Robotnícky dom 
21. júna 2022,   utorok 15,00 hod.,  Robotnícky dom 
13. septembra 2022,  utorok 15,00 hod.,  Robotnícky dom 
18. októbra 2022,  utorok 15,00 hod.,  Robotnícky dom 
13. decembra 2022,  utorok 15,00 hod.,  Robotnícky dom 
 
Plán práce na zasadnutiach Obecného zastupiteľstva Sučany na rok 2022 
 
15. februára 2022 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Správy z vykonaných kontrol 
6. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2021 
7. VZN a iné predpisy obce 
8. Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2021 
9. Vyhodnotenie činnosti športových klubov za rok 2021 
10. Informácia o doručených žiadostiach o dotácie z rozpočtu obce 
11. Schvaľovanie žiadostí o dotácie z rozpočtu obce 
12. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce 
13. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci 
14. Správa o činností komisií 
15. Rôzne 
16. Interpelácie 
17. Záver 
 
19. apríla 2022 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Správy z vykonaných kontrol 
6. VZN a iné predpisy obce 
7. Záverečný účet obce za rok 2021 vrátane použitia prebytku hospodárenia, správa audítora k ZÚ a 
správa HK k ZÚ 
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8. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce 
9. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci 
10. Správa o činnosti DHZO za rok 2021 a správa o bezpečnostnej situácii v obci Sučany /OO PZ 
Sučany/ za rok 2021 
11. Správa komunitného centra a TP a TSP o činnosti v obci za rok 2021, Správa stavebného 
referátu o stavebnej činnosti v obci, referátu životného prostredia o činnosti v obci za rok 2021,  
12. Správa o odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za rok 2021 
13. Informatívna správa o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb v obci Sučany 
14. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2022 
15. Správa o činností komisií 
16. Rôzne 
17. Interpelácie 
18. Záver 
 
21. júna 2022 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Správy z vykonaných kontrol 
6. Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2022 
7. VZN a iné predpisy obce 
8. Určenie volebného obvodu, počtu poslancov obecného zastupiteľstva v obci Sučany a rozsahu 
výkonu funkcie starostu obce Sučany. 
9. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce 
10. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci 
11. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2022 
12. Správa o činností komisií 
13. Rôzne 
14. Interpelácie 
15. Záver 
 
13. septembra 2022 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Správy z vykonaných kontrol 
6. VZN a iné predpisy obce 
7. Správa o fin. plnení rozpočtu obce a ZŠ za 1. polrok 2022 a monitorovacia správa o plnení 
programového rozpočtu obce za 1. polrok 2022 
8. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce 
9. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci 



______________________________________________________________________________ 
Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 14.12.2021 

 
 

10. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2022 
11. Správa o činností komisií 
12. Rôzne 
13. Interpelácie 
14. Záver 
 
18. októbra 2022 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Správy z vykonaných kontrol 
6. VZN a iné predpisy obce 
7. Informácia o plnení rozpočtu obce k 30.9.2022 
8. Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2023 – 2025 
9. Výročná správa obce Sučany za konsolidovaný celok za rok 2021 so Správou audítora 
10. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce 
11. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci 
12. Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2021/22 
13. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2022 
14. Správa o činností komisií 
15. Rôzne 
16. Interpelácie 
17. Záver 
 
13. decembra 2022 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Správy z vykonaných kontrol 
6. Návrh plánu kontrol na rok 2023 
7. VZN a iné predpisy obce 
8. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie tiarch na 
nehnuteľný majetok obce 
9. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci 
10. Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2022 
11. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2022 
12. Návrh kultúrnych akcií na rok 2023 
13. Správa o činností komisií 
14. Rôzne 
15. Interpelácie 
16. Záver 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír 
Kyselica, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav 
Miert) 
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Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
Interpelácie 
 
p. starosta odpovedal na dotaz Mgr. Ďaďovej,  pre dosadenie dopravného zrkadla je zabetónovaná 
rúra, v najbližších dňoch bude osadené zrkadlo na križovatke ulíc Ul. Komenského a Vrútocká. 
Dopravná značka ul. Kožucha je nachystaná. 
 
Mgr. Kováč požiadal osadiť značku „STOP“ na križovatke v smere zo Starej hradskej na ul. SNP, 
určiť tvar hlavnej cesty, aby nedochádzalo ku problémom. Niekde pri stavebnom úrade osadiť 
značku „Hlavná cesta“. 
 
Záver 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť, poprial 
prítomným do nového roka a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
          

....................................                    

                                                  Viera Jašeková   

                                                     zapisovateľka                                  

    .....................................            .............................................. 

                                    Mgr. Róbert Kováč   Mgr. Gabriela Pecková 
                overovateľ           overovateľ 

                                .....................................  ........................................ 

     Mgr. Eva Belicová                       Martin Rybár  

           prednostka obecného úradu                        starosta obce 
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Prezenčná listina 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany  

konaného dňa 14.12.2021 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 

 
 
 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.   Mgr. Eva Belicová    -   prednostka obecného úradu  
3.   Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš 
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert   
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský - ospravedlnený 
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert    - ospravedlnený 

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
 
 

 
 


